
   
 

 

 

MEMO 
   

Datum : 20 januari 2016 

Aan : Fractie CDA, t.a.v. de heer R. Vloedgraven 

Kopie aan : Griffie, J. van Gameren, W. Wagenmans, J. de Kruijff, K. Dekker 

Van : Hennie Rodijk, 0572-347867 

Onderwerp : Verlichting toegangswegen sportpark Ramele 

   

Geachte leden van de raad, 
 
Op 11 januari 2016 is tijdens de behandeling van het beleidsplan Licht in de openbare ruimte door de 
fractie van het CDA een vraag gesteld over het verlichten van de toegangswegen naar het 
sportcomplex Ramele aan de Hammerweg te Raalte. Onderstaand een korte samenvatting van de 
correspondentie die hierover is geweest n.a.v. een vraag van de heer Vloedgraven van 1 april 2015 
(ID2047) en ons standpunt hieromtrent. 
 
Korte historie t.a.v. deze vraag 
Tijdens de raadsvergadering van 25 juni 2009 is door de fractie van het CDA een motie ingediend 
een aangenomen over dit onderwerp. Het college wordt gevraagd in de begroting 2010 een budget te 
ramen voor de vergroting van de veiligheid rond het sportpark Ramele, inclusief een plan op 
hoofdlijnen.  In de motie wordt aangegeven dat een betere verlichting van de toerit via de Dosteweg 
en Hammerweg bijdraagt aan een grotere veiligheid rondom dit sportpark. 
 
Reactie college  
Uit antwoorden die in het verleden zijn gegeven wordt duidelijk dat het college van mening is dat een 
veilige toerit wordt gewaarborgd door gebruik te maken van de route Broeklanderdijk. De 
Broeklanderdijk is voorzien van straatverlichting en er is een tunnel aanwezig onder de N348 die 
speciaal voor dit doel is aangelegd. Langs de ontsluitingsweg op het sportpark zijn 5 extra lichtmasten 
geplaatst (tussen de Broeklanderdijk en het parkeerterrein van Vital Centre) om de veiligheid te 
verbeteren. Op basis van het bovenstaande zijn wij van mening dat er sprake is van de mogelijkheid 
om gebruik te maken van een veilige route en dat hiermee tevens uitvoering is gegeven aan de motie 
van de raad. Op 16 april 2015 is aan de heer Vloedgraven een antwoord verzonden met een gelijke 
strekking ter afhandeling van ID 2047. 
 
Reactie college op vraag raad 11 januari 2016 
Wij zijn van mening dat het sportpark Ramele via een veilige route te bereiken is. Hoewel wij ons 
realiseren dat dit voor de bewoners van het gebied Raalte zuid niet de meest korte verbinding is 
hechten wij aan het handhaven van ons standpunt. Maatregelen die de sociale veiligheid bevorderen 
kunnen daarbij ook leiden tot een toename van de verkeersonveiligheid (meer zicht, hogere 
snelheden gemotoriseerd verkeer, grotere kans op ongevallen met langzaam verkeer). Wij zullen ons  



 

 

inspannen om het veilig gebruik van de wegen te bevorderen en gaan bekijken in hoeverre het 
snoeien van beplantingen langs de Hammerweg hieraan een bijdrage kan leveren (actie B&O). 
Daarnaast willen wij onderzoeken in hoeverre andere kleinschalige maatregelen een bijdrage kunnen 
leveren aan een veilig gebruik van de Hammer (bijvoorbeeld reflecterende kattenogen). 
 
Mocht u hierover nog vragen hebben dan kun u contact opnemen met Hennie Rodijk, hij is bereikbaar 
via het bovenstaande telefoonnummer of via zijn mailadres hennie.rodijk@raalte.nl 
 
Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders 
 
W. Wagenmans, 
 
Wethouder gemeente Raalte. 
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